



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 – សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) អ្វីដែលអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវស្វែងយល់



បច្ចុប្បន្នភាពថ្មីៗ: (ការផ្លាស់ប្តូរទាំងឡាយត្រូវបានរំលេចដោយពណ៌លឿង)

11/2/21: មានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ទីតាំងការសម្តែងផ្ទាល់ដែលនៅខាងក្នុងអគារ រួមទាំងការសម្តែងល្ខោន ទីតាំងគន្លឹះនិងការប្រកួតគ្នា និងកន្លែងកម្សាន្តសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ រួមទាំងព្រឹត្តិការណ៍ដែលនៅខាងក្រៅអគារណាមួយដែលមានអ្នកចូលរួមចាប់ពី 5,000 ទៅ 9,999 នាក់ ហើយដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងនៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (LA) ក៏ស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃបទបញ្ញត្តិស្តីពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA។ បានបន្ថែមសំណួរដែលបានសួរញឹកញាប់ (FAQ) និងតំណភ្ជាប់ដើម្បីពន្យល់ពីផលប៉ះពាល់ចំពោះទីតាំងរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ផ្សេងៗ។

ឯកសារនៃសំណួរដែលត្រូវបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) នេះគឺមានគោលបំណងសម្រាប់ជួយអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ដើម្បីស្របតាម [សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល](#) នៃខោនធី LA។ បញ្ជីសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់សំណួរនេះអនុវត្តចំពោះព្រឹត្តិការណ៍ធំៗ រួមទាំងព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ដែលត្រូវបានកំណត់ថា ជាព្រឹត្តិការណ៍រៀបចំឡើងនៅខាងក្នុងអគារដែលមានអ្នកចូលរួមចាប់ពី 1,000 នាក់ឡើងទៅ និងព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្រៅអគារដែលមានអ្នកចូលរួមចាប់ពី 10,000 នាក់ឡើងទៅ។ ឧទាហរណ៍នៃព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត រួមមាន ប៉ុន្តែមិនមែនត្រឹមតែជា: សន្និបាត (conventions) សន្និសិទ្ធ (conference) ការតាំងពិព័រណ៍ (expos) ការប្រកួតគ្នា ការសម្តែង ក្លឹបរាត្រី ព្រឹត្តិការណ៍កីឡា ព្រឹត្តិការណ៍និងការកម្សាន្តដែលផ្សាយផ្ទាល់ ពិព័រណ៍ (fairs) ពិធីបុណ្យ (festivals) ក្បួនដង្ហែរ សួនជិះកម្សាន្ត (theme parks) សួនកម្សាន្ត (amusement parks) ឧទ្យានលេងទឹក (water parks) ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗឬការជួបជុំគ្នាលក្នុងរង្វង់ឯកជន ការរត់ម៉ារ៉ាតុងឬការរត់ប្រណាំង និងពិព័រណ៍ថយន្ត។

1. តើតម្រូវការនៅក្នុងសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលមានអ្វីខុស ហើយតើនៅពេលណាដែលតម្រូវការទាំងនេះចូលជាធរមាន?

សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលតម្រូវឱ្យអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ចាត់វិធានការណ៍បន្ថែមដើម្បីផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់អតិថិជនភាគច្រើនរបស់ពួកគេ។ ខាងក្រោមនេះជាតម្រូវការដែលត្រូវអនុវត្តចំពោះព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត និងប្រតិបត្តិការដែលពាក់ព័ន្ធផ្សេងៗ។

- ✓ **ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត:**
 - ✓ អ្នកចូលរួមទាំងអស់នៅឯព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតដែលនៅខាងក្នុងអគារ (ចាប់ពី 1,000 នាក់ឡើង) ត្រូវតែបន្តបង្ហាញភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ឬលទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទៅ) អវិជ្ជមានមុនពេលចូល។ កុមារអាយុក្រោម 2 ឆ្នាំត្រូវបានលើកលែង។
 - ✓ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 2021 ទៅ: អ្នកចូលរួមទាំងអស់ដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅនៅព្រឹត្តិការណ៍ការណ៍ធំៗបំផុត ដែលនៅខាងក្រៅអគារ (ចាប់ពី 10,000 នាក់ឡើង) ត្រូវតែបង្ហាញភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ឬលទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទៅ) ថាអវិជ្ជមានមុនពេលចូល។
 - ✓ ចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ: អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតតម្រូវឱ្យធ្វើការពិនិត្យភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាននៃមេរោគ COVID-19 សម្រាប់អ្នកចូលរួមទាំងអស់ដែលមានអាយុ 18 ឆ្នាំឡើងទៅ ឱ្យបានច្បាស់លាស់ ដោយផ្ទៀងផ្ទាត់ដោយមួយនឹងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលមានរូបថត។
 - ✓ ការអះអាងគឺមិនគ្រប់គ្រាន់ទៀតទេសម្រាប់ការបញ្ជាក់ពីស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តនោះ។
 - ✓ សូមមើល [សេចក្តីណែនាំអំពីការបញ្ជាក់ពីការចាក់ថ្នាំបង្ការ](#) និង [សេចក្តីណែនាំអំពីការបញ្ជាក់ពីការធ្វើតេស្ត](#) សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមទាក់ទងនឹងការផ្ទៀងផ្ទាត់។

2. ហេតុអ្វីបានជាព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ធ្វើឱ្យមានការកើនឡើងនៃហានិភ័យ?

ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតប្រឈមនឹងហានិភ័យខ្ពស់ចំពោះការចម្លងជំងឺ COVID-19 ពីព្រោះអ្នកចូលរួមទាំងឡាយចំណាយពេលវេលាយូរ ដោយផ្ទាល់ យ៉ាងជិតស្និទ្ធនឹងមនុស្សចំនួនច្រើន ដែលពួកគេជាធម្មតាមិនមានទំនាក់ទំនងជាមួយគ្នាដោយហេតុនេះ ហានិភ័យដែលភាគល្អិតតូចៗតាមផ្លូវដង្ហើមដែលត្រូវបានរាលដាលរវាងអ្នកចូលរួមទាំងនេះកើនឡើង ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់ដែលចូលរួមនេះមានផ្ទុកមេរោគ។



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 – សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) អ្វីដែលអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវស្វែងយល់



ហានិភ័យកើនឡើងផងដែរ អាស្រ័យលើលក្ខខណ្ឌនៃបរិយាកាសនោះ។ យោងតាមរបាយការណ៍ដែលបានចុះផ្សាយ កត្តាដែលបង្កឱ្យការប្រឈមនឹងហានិភ័យនៃការឆ្លងមេរោគកើនឡើង រួមទាំងការចម្លងមេរោគទៅមនុស្សដែលបិទនៅឆ្ងាយពីគ្នាលើសពី 6 ហ្វីតក៏ដោយ រួមមាន៖

- ទីតាំងបិទជិតដោយមានខ្យល់បក់ចេញចូល ឬប្រព័ន្ធខ្យល់មិនគ្រប់គ្រាន់ ដែលអនុញ្ញាតឱ្យមានការប្រមូលផ្តុំត្រូវតាមផ្លូវដង្ហើម ជាពិសេសដំណក់ទឹកតូចៗ និងភាគល្អិតនៃដង្ហើមនៅក្នុងអាកាស។
- ការកើនឡើងការបញ្ចេញសារធាតុរាវតាមផ្លូវដង្ហើម ដែលអាចកើតឡើងនៅពេលដែលអ្នកដែលអាចចម្លងមេរោគបាននោះ ចូលរួមក្នុងសកម្មភាពដែលបញ្ចេញកម្លាំង ឬបង្កើនសំឡេងរបស់ពួកគេ (ឧទាហរណ៍ ការធ្វើលំហាត់ប្រាណ ការស្រែក ការច្រៀង)។
- ការប៉ះពាល់រយៈពេលយូរទៅនឹងលក្ខខណ្ឌដែលមានដូចចំណុចទាំងនេះ។

3. ទីតាំងកម្មវិធីរបស់យើងស្ថិតនៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (LA)។ តើបទបញ្ញត្តិស្តីពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA មានឥទ្ធិពលយ៉ាងដូចម្តេចចំពោះព្រឹត្តិការណ៍ដែលនឹងកើតឡើងនៅក្នុងទីក្រុង LA នេះ?

មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ទីតាំងការសម្តែងផ្ទាល់ដែលនៅខាងក្នុងអគាររួមទាំងការសម្តែងល្ខោន ទីតាំងតន្ត្រីនិងការប្រគុំតន្ត្រី និងកន្លែងកម្សាន្តសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ រួមទាំងព្រឹត្តិការណ៍ដែលនៅខាងក្រៅអគារណាមួយដែលមានអ្នកចូលរួមចាប់ពី 5,000 ទៅ 9,999 នាក់ ហើយដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងនៅក្នុងទីក្រុង Los Angeles (LA) គឺស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃ [បទបញ្ញត្តិស្តីពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA](#)។

ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ បទបញ្ញត្តិរបស់ទីក្រុង LA បានបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់ថាតម្រូវការនៃបទបញ្ញត្តិមិនត្រូវអនុវត្តចំពោះ "ទីតាំងណាមួយដែលត្រូវបានតម្រូវដោយសេចក្តីបង្គាប់របស់ DPH ឱ្យត្រួតពិនិត្យស្តីពីស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 មុនពេលផ្តល់សេវាកម្មនៅខាងក្នុងអគារ"។ នេះមានន័យថា ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ដែលនៅខាងក្នុងអគារ (ព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្នុងអគារដែលមានអ្នកចូលរួមលើសពី 1,000 នាក់) ដែលរៀបចំឡើងនៅក្នុងទីក្រុង LA មិនស្ថិតនៅក្រោមអំណាចនៃបទបញ្ញត្តិទេ ហើយត្រូវតែបន្តអនុវត្តតាម [សេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល](#) ស្តីពីតម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ខោនធីជំនួសវិញ។

ព្រឹត្តិការណ៍ផ្សេងៗទាំងអស់ដែលរៀបចំឡើងនៅក្នុងទីក្រុង LA គួរតែពិនិត្យឡើងវិញ និងគោរពតាម [បទបញ្ញត្តិរបស់ទីក្រុង LA](#)។ ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីអំពីបទបញ្ញត្តិរបស់ទីក្រុង LA អាចរកបាននៅលើគេហទំព័រ [SafePass LA](#)។

4. តើតម្រូវការនៃសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលណាមួយដែលត្រូវអនុវត្តចំពោះព្រឹត្តិការណ៍របស់ខ្ញុំ?

កម្រិតហានិភ័យមានភាពខុសគ្នា ឬប្រែប្រួលអាស្រ័យលើទំហំនៃព្រឹត្តិការណ៍ និងថាតើវាកើតឡើងនៅខាងក្នុងឬខាងក្រៅអគារ។ ព្រឹត្តិការណ៍ដែលនៅខាងក្រៅអគារ និងដែលមានចំនួនអ្នកចូលរួមទាប បង្កហានិភ័យតិចសម្រាប់ការចម្លងមេរោគ បើប្រៀបធៀបទៅនឹងព្រឹត្តិការណ៍ធំៗដែលនៅខាងក្នុងអគារ។ ខាងក្រោមនេះគឺជាតារាងដែលរៀបរាប់អំពីច្បាប់ខុសៗគ្នាសម្រាប់អនុវត្តដោយផ្អែកលើលក្ខណៈព្រឹត្តិការណ៍ទាំងពីរនេះ។

មានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 8 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ ព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្នុងអគារដែលមានអ្នកចូលរួមតិចជាង 1,000 នាក់ និងព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្រៅអគារដែលមានអ្នកចូលរួមចន្លោះពី 5,000 ទៅ 9,999 នាក់ ដែលបានរៀបចំឡើងនៅក្នុងទីក្រុង LA ត្រូវតែគោរពតាមបទបញ្ញត្តិនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA ដូចដែលបានពិពណ៌នានៅក្នុងសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់នេះ។



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 – សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) អ្វីដែលអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវស្វែងយល់

ទីតាំង ព្រឹត្តិការណ៍	ចំនួនអ្នក ចូលរួម	ច្បាប់នៃការពាក់ម៉ាស់	ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ពេញលេញ (ឬការធ្វើតេស្តទទួល លទ្ធផលអវិជ្ជមានដែលត្រូវបាន ធ្វើឡើងក្នុងអំឡុងពេល 72 ម៉ោងចុងក្រោយ) ជាតម្រូវ ចាំបាច់ចំពោះភ្ញៀវចូលរួម?	តម្រូវការចំពោះអ្នក សម្តែង?
នៅខាង ក្នុងអគារ	មានចំនួន ក្រោម 1,000 នាក់	តម្រូវចាំបាច់សម្រាប់ អ្នកចូលរួមទាំងអស់គ្នា - ទាំងអ្នកបានចាក់ថ្នាំ បង្ការ និងអ្នកមិនបាន ចាក់ថ្នាំបង្ការ	តម្រូវចាំបាច់ ប្រសិនបើទីតាំងកម្ម វិធីនោះស្ថិតនៅទីក្រុង LA*។ បើ មិនដូច្នោះទេ ត្រូវបានណែនាំយ៉ាង ម៉ឺងម៉ាត់។	<ul style="list-style-type: none"> អ្នកសម្តែងអាចដោះម៉ាស់ ចេញដើម្បីសម្តែងនៅ ខាងក្នុងអគារបាន ប្រសិនបើពួកគេបាន ចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ ឬបានធ្វើតេស្តយ៉ាង ហោចណាស់ពីរដងក្នុង មួយសប្តាហ៍។ ក៏អាចដោះម៉ាស់ចេញ បានពេលនៅខាងក្រៅ អគារផងដែរ។ ជាការល្អ អ្នកសម្តែងគួរ តែរក្សាគម្លាតយ៉ាងហោច ណាស់ 12 ហ្វីតពីទស្សនិក ជនទាំងអស់។
	ចាប់ពីចំនួន 1,000 នាក់ ឡើងទៅ	តម្រូវចាំបាច់សម្រាប់ អ្នកចូលរួមទាំងអស់គ្នា - ទាំងអ្នកបានចាក់ថ្នាំ បង្ការ និងអ្នកមិនបាន ចាក់ថ្នាំបង្ការ	តម្រូវចាំបាច់	
នៅខាង ក្រៅអគារ	មានចំនួន ក្រោម 5,000 នាក់	ត្រូវបានណែនាំឱ្យអនុវត្ត ប៉ុន្តែមិនតម្រូវចាំបាច់ ទេ	ត្រូវបានណែនាំ	
	ចន្លោះពី 5,000 ទៅ 9,999 នាក់	ត្រូវបានណែនាំឱ្យអនុវត្ត ប៉ុន្តែមិនតម្រូវចាំបាច់ ទេ	តម្រូវចាំបាច់ ប្រសិនបើទីតាំងកម្ម វិធីនោះស្ថិតនៅទីក្រុង LA*។ បើ មិនដូច្នោះទេ ត្រូវបានណែនាំយ៉ាង ម៉ឺងម៉ាត់។	
	ចំនួនចាប់ពី 10,000 នាក់ ឡើងទៅ	តម្រូវចាំបាច់សម្រាប់ អ្នកចូលរួមទាំងអស់គ្នា - ទាំងអ្នកបានចាក់ថ្នាំ បង្ការ និងអ្នកមិនបាន ចាក់ថ្នាំបង្ការ	តម្រូវចាំបាច់	

*ព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្នុងអគារដែលមានអ្នកចូលរួមតិចជាង 1,000 នាក់ និងព្រឹត្តិការណ៍នៅខាងក្រៅអគារដែលមាន អ្នកចូលរួមចន្លោះពី 5,000 ទៅ 9,999 នាក់ ដែលមានទីតាំងនៅក្នុងទីក្រុង LA ត្រូវតែគោរពតាម [បទបញ្ញត្តិស្តីពីការ ចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ទីក្រុង LA](#)។

5. ហេតុអ្វីបានជាមន្ត្រីសុខាភិបាលខោនធីតម្រូវឱ្យមានភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការដើម្បីចូលទៅក្នុងទីតាំង អាជីវកម្មមួយចំនួន និងចូលរួមក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events)?

មន្ត្រីសុខាភិបាលកំពុងចាត់វិធានការណ៍នេះ ដោយសារតែការចម្លងនៅតែបន្តសម្រាប់មេរោគប្រភេទ Delta ដែលជាមេ រោគដែលអាចរីករាលដាលបានកាន់តែងាយស្រួល ហើយបង្កឱ្យមានជំងឺ COVID-19 និងកម្រិតនៃការចម្លងជំងឺនៅក្នុង សហគមន៍នៅក្នុងខោនធីតខ្ពស់ នាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ។ តម្រូវការឱ្យមានការចាក់ថ្នាំបង្ការសម្រាប់អ្នកដែលចូលទីតាំង អាជីវកម្មដែលប្រឈមនឹងហានិភ័យខ្ពស់ជាក់លាក់ទាំងឡាយ នឹងជួយកាត់បន្ថយការរាលដាលក្នុងសហគមន៍ កាត់ បន្ថយហានិភ័យសម្រាប់បុគ្គលិកនិងភ្ញៀវនៅក្នុងទីតាំងទាំងនេះ និងលើកទឹកចិត្តបន្ថែមទៀតដល់ពេលរដ្ឋដែលប្រឈម នឹងការឆ្លងមេរោគឱ្យទៅទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការ។ ថ្នាំបង្ការមានសុវត្ថិភាព និងមានប្រសិទ្ធភាព និងអាចរកបានយ៉ាង



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 – សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) អ្វីដែលអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវស្វែងយល់



ទូលំទូលាយក្នុងខោនធី ហើយជាវិធីល្អបំផុតដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកក្នុងការឆ្លងជំងឺ និងធ្លាក់ខ្លួន ឈឺធ្ងន់ជំងឺ COVID-19។ ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 នៅលើគេហទំព័រ [ថ្នាំបង្ការនៃខោនធី LA](#)។

6. តើទីតាំងអាជីវកម្មផ្សេងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការបានយ៉ាងដូចម្តេច?

សូមរំលឹក៖ ការត្រួតពិនិត្យស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការអនុវត្តចំពោះតែអ្នកចូលរួមដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅទេ។ មានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ត្រូវតែចាប់ផ្តើមផ្សេងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលមានរូបថត ជាមួយនឹងភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាននៃមេរោគ COVID-19 ឱ្យបានច្បាស់លាស់។ ការផ្សេងជាមួយនឹងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលមានរូបថតឱ្យបានច្បាស់លាស់នេះ គឺធ្វើឡើងតែចំពោះអ្នកចូលរួមដែលមានអាយុចាប់ពី 18 ឆ្នាំឡើងទៅតែប៉ុណ្ណោះ។ ទីតាំងអាជីវកម្មដែលស្ថិតក្រោមសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាលត្រូវពិនិត្យចំណុចពីរយ៉ាង៖

- ✓ ពិនិត្យមើលថា តើឈ្មោះនៅលើកំណត់ត្រាចាក់ថ្នាំបង្ការត្រូវនឹងអត្តសញ្ញាណសម្គាល់ដែលមានរូបថតរបស់អ្នកចូលរួមដែរឬទេ (ប្រសិនបើមានអាយុចាប់ពី 18 ឆ្នាំឡើង) និង
- ✓ ពិនិត្យមើលភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 សម្រាប់ប្រភេទថ្នាំបង្ការ និងកាលបរិច្ឆេទដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការ
 - ប្រសិនបើជាប្រភេទ Johnson & Johnson (J&J) សូមផ្ទៀងផ្ទាត់លើដួសតែមួយគត់នោះទៅនឹងកាលបរិច្ឆេទយ៉ាងហោចណាស់ 14 ថ្ងៃ មុនថ្ងៃនេះ។
 - ប្រសិនបើជាប្រភេទ Pfizer ឬប្រភេទ Moderna សូមផ្ទៀងផ្ទាត់លើដួសចំនួនពីរទៅនឹងកាលបរិច្ឆេទ។ កាលបរិច្ឆេទថ្មីបំផុតត្រូវតែមានយ៉ាងហោចណាស់ 14 ថ្ងៃ មុនថ្ងៃនេះ។

មានកំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជាច្រើនប្រភេទដែលអាចទទួលយកជាភ័ស្តុតាងបាន៖

- ✓ កាតកំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬកំណត់ត្រាសុខភាព
 - ✓ កាតកំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 របស់មជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រងនិងទប់ស្កាត់ជំងឺឆ្លង (CDC)
 - ✓ កាតកំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់អង្គការសុខភាពពិភពលោក (WHO)
 - ✓ ឯកសារនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពីអ្នកផ្តល់សេវាកម្មថែទាំសុខភាព ឬអង្គការដែលបានផ្តល់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19
 - ✓ កំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់បញ្ជីនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនៃរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា (CAIR2)
- ✓ កំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការលក្ខណៈឌីជីថល
 - ✓ បានចេញដោយនាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈនៃរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា
 - ✓ ដោយក្រុមហ៊ុនដែលត្រូវបានបញ្ជាក់ច្បាស់លាស់ដូចជា Healthvana ឬ Carbon Health

សូមមើល៖ [សេចក្តីណែនាំដោយមានរូបភាពសម្រាប់ការផ្សេងផ្ទាត់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19](#) របស់ខោនធី LA សម្រាប់រូបភាព និងព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមទៀត។

7. តើអាជីវកម្មអាចផ្សេងផ្ទាត់លទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទូទៅ) ថាអវិជ្ជមានមុនពេលចូលបានយ៉ាងដូចម្តេច?

នេះអនុវត្តចំពោះអ្នកចូលរួមទាំងអស់នៃព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ដែលនៅខាងក្នុងអគារ និងអ្នកចូលរួមដែលមានអាយុចាប់ពី 12 ឆ្នាំឡើងទៅ នៅព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតដែលនៅខាងក្រៅអគារ ហើយដែលមិនបានផ្តល់ភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19។ ត្រូវតែបានផ្តល់ និងផ្ទៀងផ្ទាត់លទ្ធផលតេស្តមុនពេលចូល។ កុមារអាយុក្រោម 2 ឆ្នាំត្រូវបានលើកលែងពីតម្រូវការនៃការធ្វើតេស្តមុនពេលចូល។





តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 – សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) អ្វីដែលអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវស្វែងយល់



ចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2021 ទៅ អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុតត្រូវតែផ្ទៀងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលមានរូបថតរបស់អ្នកចូលរួម ជាមួយនឹងភ័ស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាននៃមេរោគ COVID-19 ឱ្យបានច្បាស់លាស់។ តម្រូវការនេះអនុវត្តចំពោះតែអ្នកចូលរួមដែលមានអាយុ 18 ឆ្នាំឡើងប៉ុណ្ណោះ។

អាជីវកម្មត្រូវតែចាត់វិធានការណ៍ដូចខាងក្រោមដើម្បីបញ្ជាក់ពីលទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទូទៅ) ថាអវិជ្ជមាននៃជំងឺ COVID-19 របស់អ្នកចូលរួម៖

- ✓ បញ្ជាក់ឈ្មោះរបស់បុគ្គលនោះ ហើយប្រសិនបើមានបង្ហាញ បញ្ជាក់ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតនៅលើលទ្ធផលតេស្តដែលត្រូវគ្នានឹងអត្តសញ្ញាណសម្គាល់ដែលមានរូបថតរបស់ពួកគេ ហើយឯកសារនៃលទ្ធផលតេស្ត (ត្រួតពិនិត្យទូទៅ) នៃជំងឺ COVID-19 ត្រូវតែបង្ហាញថា៖
 - ✓ លទ្ធផលតេស្តនេះគឺអវិជ្ជមាន និង
 - ✓ ការធ្វើតេស្តត្រូវបានធ្វើឡើងក្នុងអំឡុងពេល 72 ម៉ោងចុងក្រោយនេះ និង
 - ✓ ប្រភេទនៃការធ្វើតេស្តគឺតេស្តរកសារធាតុដែលបញ្ជូលក្នុងខ្លួនដើម្បីបង្កើតភាពស៊ាំ (antigen, Ag) ឬតេស្តរកទម្រង់មេរោគ (PCR)/តេស្តរកហ្សែនមេរោគឬតេស្តពង្រីកអាស៊ីដនុយក្លេអ៊ីត (NAAT) សម្រាប់មេរោគ COVID-19 ឬមេរោគ SARS-CoV-2 និង
 - ✓ លទ្ធផលគឺទទួលបានមកពីមន្ទីរពិសោធន៍ ឬអ្នកផ្តល់សេវាកម្មថែទាំសុខភាព ឬទីតាំងផ្តល់ការធ្វើតេស្ត ឬរេស៊ីទីវិទ្យាល័យសម្រាប់អ្នកផ្តល់សេវាកម្មថែទាំសុខភាព (ឧទាហរណ៍ ក្រុមហ៊ុន Healthvana)។

សូមមើល៖ [សេចក្តីណែនាំដោយមានរូបភាពសម្រាប់ការផ្ទៀងផ្ទាត់ភ័ស្តុតាងនៃការធ្វើតេស្តអវិជ្ជមាននៃជំងឺ COVID-19 របស់ខោនធី LA សម្រាប់រូបភាព និងព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមទៀត។](#)

8. តើបុគ្គលិកនឹងត្រូវរក្សាទុកកំណត់ត្រានៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬស្ថានភាពធ្វើតេស្តអវិជ្ជមានរបស់អ្នកចូលរួម ឬកំណត់ត្រានៃដំណើរការផ្ទៀងផ្ទាត់ដែរឬទេ?

ទេ។ ដោយអនុញ្ញាតឱ្យភ្ញៀវម្នាក់ៗអាចអង្គុយ ទទួលសេវាកម្ម ឬចូលរួមក្នុងសកម្មភាពនៅទីតាំងនោះ ម្ចាស់អាជីវកម្ម/អ្នកគ្រប់គ្រងកំពុងអះអាងថា ទីតាំងនេះបានផ្ទៀងផ្ទាត់នូវស្ថានភាពការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់អ្នកចូលរួម ឬស្ថានភាពតេស្តអវិជ្ជមានមុនពេលចូល បានយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ អាជីវកម្មនឹងត្រូវទទួលបានការពិន័យចំពោះការមិនអនុវត្តតាមសេចក្តីណែនាំណាមួយ ប្រសិនបើរកឃើញថា គេមិនបានប្រកាន់ខ្ជាប់នូវដំណើរការផ្ទៀងផ្ទាត់ការចាក់ថ្នាំបង្ការឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។

9. តើកម្រិតការចូលរួមត្រូវបានគណនាយ៉ាងដូចម្តេច ដើម្បីកំណត់ស្ថានភាពនៃព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events)?

ហានិភ័យនៃការរីករាលដាលនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍មួយកើនឡើង ខណៈដែលចំនួនមនុស្សចូលរួមកើនឡើង ជាមួយនឹងទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយអ្នកចូលរួមច្រើន និងរយៈពេលនៃព្រឹត្តិការណ៍នេះកាន់តែយូរ។ អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវតែគណនាទំហំព្រឹត្តិការណ៍របស់ពួកគេ ដោយផ្អែកលើចំនួនអ្នកចូលរួមសរុបដែលបានរំពឹងទុក នៅក្នុងទីតាំងនៃព្រឹត្តិការណ៍ ឬទីធ្លានៃព្រឹត្តិការណ៍ដែលបានកំណត់ នៅក្នុងពេលវេលាណាមួយ។ ចំពោះព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានរយៈពេលខ្លី (រយៈពេល 3 ម៉ោងចុះ) អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវរាប់ចំនួនអ្នកចូលរួមសរុបដែលបានរំពឹងទុកនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះ ដោយប៉ាន់ស្មានថា អ្នកចូលរួមទាំងអស់គ្រប់គ្រាន់សន្មតថា នឹងមកចូលរួមក្នុងរយៈពេលនៃព្រឹត្តិការណ៍ទាំងមូល។ សម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានរយៈពេលយូរ ដូចជាព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានរយៈពេលចាប់ពី 1 ថ្ងៃឡើងទៅ អ្នករៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវតែផ្អែកការវាយតម្លៃនៃកម្រិតការចូលរួមរបស់ពួកគេ លើចំនួនមនុស្សដែលត្រូវបានគេសន្មតថានឹងចូលរួមព្រឹត្តិការណ៍នៅពេលមហាញិកបំផុត។ ប្រសិនបើកម្រិតការចូលរួមដែលរំពឹងទុកនៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះ ឈានដល់ទំហំនៃព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) ក្នុងរយៈពេលណាមួយក្នុងអំឡុងពេលនៃព្រឹត្តិការណ៍នេះ អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវអនុវត្តតាមវិធានការណ៍សម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត ហើយផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់អ្នកចូលរួមទាំងឡាយ។

អ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ដែលព្យាយាមស្ថិតនៅក្រោមការកំណត់នៃព្រឹត្តិការណ៍ធំៗបំផុត (Mega Events) សម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍ដែលមានរយៈពេលយូរ ត្រូវតែពិចារណាអនុវត្តការប្រើសំបុត្រមានកំណត់ពេលវេលា ដើម្បីឱ្យអ្នកចូលរួមនៅ



តម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 – សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ (FAQ) អ្វីដែលអ្នកដំណើរការព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវស្វែងយល់



ឆ្ងាយពីគ្នាសម្រាប់រយៈពេលព្រឹត្តិការណ៍នេះ និងដាក់ពង្រាយបុគ្គលិកដើម្បីឃ្នាំមើលតំបន់នានាដែលមានការប្រមូលផ្តុំមនុស្សច្រើន និងដើម្បីជួយអ្នកចូលរួមឱ្យផ្លាស់ទីកាត់ព្រឹត្តិការណ៍នេះបាន។

10. តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើទីតាំងអាជីវកម្មមួយត្រូវបានគេរកឃើញថា មិនបានផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ភ្ញៀវ និង/ឬបុគ្គលិក?

អ្នកត្រួតពិនិត្យសុខភាពរបស់ខោនធី (County health inspectors) នឹងចុះទៅ និងសង្កេតមើលប្រតិបត្តិការនៃទីតាំងទាំងនេះក្នុងមោងធ្វើការធម្មតា។ ប្រសិនបើអ្នកត្រួតពិនិត្យសុខភាពកំណត់ឃើញថា អាជីវកម្មមួយមិនបានគោរពតាមសេចក្តីបង្គាប់របស់មន្ត្រីសុខាភិបាល (ដូចជាការមិនផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរបស់ភ្ញៀវទាំងអស់) ក្នុងដំណើរការចុះពិនិត្យជាលើកដំបូងទេ អ្នកត្រួតពិនិត្យសុខភាពនោះនឹងចងក្រងឯកសារនៃការរំលោភបំពាននេះនៅក្នុងរបាយការណ៍ត្រួតពិនិត្យ និងចេញកាលបរិច្ឆេទសម្រាប់ឱ្យអនុវត្តតាម ដែលចាំបាច់ត្រូវតែត្រូវការរំលោភបំពាននេះ។ ប្រសិនបើការត្រួតពិនិត្យបន្តនៅតែបង្ហាញថា មិនអនុវត្តតាមសេចក្តីបង្គាប់ដដែល ការផាកពិន័យបែបរដ្ឋបាល (Administrative Citation) ចំនួនទឹកប្រាក់ 500 ដុល្លារនឹងត្រូវចេញឱ្យទៅទីតាំងអាជីវកម្មនេះ ហើយសុខភាពសាធារណៈនឹងបន្តត្រួតពិនិត្យសម្រាប់ការអនុវត្តតាម។

11. តើម៉ាស់នៅតែតម្រូវជាចាំបាច់ពេលនៅខាងក្នុងអគារ បន្ទាប់ពីការផ្ទៀងផ្ទាត់នៃការចាក់ថ្នាំបង្ការដែរឬទេ?

បាទ/ចាស ម៉ាស់នៅតែតម្រូវជាចាំបាច់ពេលនៅខាងក្នុងអគារ ទោះបីជាបានចាក់ថ្នាំបង្ការរួចហើយក៏ដោយ។ អាចដោះម៉ាស់ចេញនៅពេលកំពុងបរិភោគអាហារ និងភេសជ្ជៈយ៉ាងសកម្ម។ អ្នកគាំទ្រ អតិថិជន ឬភ្ញៀវផ្សេងៗត្រូវតែអង្គុយនៅតាមតុ ឬស្ថិតនៅតាមទីតាំងនៃគុកិតលុយ ឬកៅអីដែលមានលក់សំបុត្រ ឬកន្លែងដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ ពេលកំពុងបរិភោគអាហារ និងភេសជ្ជៈយ៉ាងសកម្ម។ បានណែនាំឱ្យអនុវត្តការរក្សាគម្លាតរាងកាយរវាងភាគីផ្សេងៗគ្នា ដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការរីករាលដាលនៅក្នុងបរិវេណដែលភ្ញៀវចូលរួមត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យបរិភោគអាហារ និងភេសជ្ជៈយ៉ាងសកម្ម។

12. តើអ្នកមានផ្លាកសញ្ញាជាផ្លូវការដែលបញ្ជាក់ថា ការផ្ទៀងផ្ទាត់នៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ ឬការធ្វើតេស្តត្រូវបានតម្រូវជាចាំបាច់តាមផ្លូវច្បាប់ដែរឬទេ?

[ផ្លាកសញ្ញារបស់ DPH](#) អាចរកបាននៅលើគេហទំព័រនៃ [គំរូអនុវត្តល្អបំផុតដើម្បីការពារជំងឺ COVID-19 ការណែនាំសម្រាប់អាជីវកម្ម និងកន្លែងការងារ](#)។